
PROTOKOL NR XLV/02

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie odblej w dniu 25 kwietnia 2002 roku
w sali wielofunkcyjnej Domu Kultury w JEdrzejowie.

Ad. 1.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Miejskiej o godzinie 9r5 otwarl obrady XLV sesji Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie. Obrady roryoczeto prry obecnoSci na sali obrad 24 radnych na stan
28 radnych" co stanowi 85,7 yo ogólu Rady. Przewodnicz4cy obrad stwierdzil quorum
prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodnicz4cy obrad powital przybytych na sesjE goSci: przedstawicieli partii
i stronnictw politycznych, soltysów i przewodnicz4cych rad soleckich, przedstawicieli
mediów; powital równiez radnyct¡ burmistrza Leszka Kapciq, zastEpcg burmistrza
Waldemara Wo2niaka, naczelników wydzialów Urzgdu Miejskiego, kierowników jednostek

orgarizacyjnych gminy i wszystkich przybytych na obrady.
Przewodnicz4cy obrad zglosil kandydaturg radnej Elzbiety WiSniewskiej na sekretarza

obrad; radna WiSniewsk a wyr azrla qo de.
S ekretarzem obrad wybrano j edno glo Snie radn4 E l2biet g Wi3niewsk4.

Ad.2.
Na sesji w dniu 28 marca nieobecna byla jedna osoba; nieobecno5ó zoStala

usprawiedliwiona.

Ad .3 .
Burmistrz Leszek Kapcia w imieniu T,arz4duMiejskiego wnosi o:

- wykreSlente z porz4dku obrad punkfu 10, ze wzglgdu na to, D s4 rozbieinoSci migdzy
wykazem Srodków transportowych otrrymanym ze starostwa" a deklaracjami od
wlaScicieli tych Srodków, w zwiqzku z czym nie mo2na dokonaó arr,lizy wptywów do
bud¿etu;

- wprowadzenie punktu l0 ,,Uchwala w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczanta
wody i odprowadzania Sciekód'.

- wykreSlenie z porzqdku obrad punktu 18, poniewaZ ZEORK wystqpil o wykup czgÉci
dzialki pod stacjq trafo, a dzialka nie jest podzielona.

- wprowadzenie punktu 18 ,,Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na
2002roK'.

- w z:''riqzku z moZliwoóciqotrrymania dotacji z funduszu POW - wprowadzenie punktu
18 A - ,,Uchwala w sprawie wyraZenia opinii dotycz4cej zgody na kontynuacjg
w 2003 i latach nastEpnych inwestycji pn. ,,kanalizacja wsi Piaski"

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie przyjgla poprawki do porz4dku obrad,
zglo szone przez burmistrza Ikpc ie.

Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjpla porz4dek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorunL powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecno5ci radnych na sesji w dniu 28 marca 2002 roku.
3. PrzyjEcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokolu zpoprzndniej sesji.
5. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
6. Informacja o pracy Zarz4du Miejskiego miedzy sesjami.
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7. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.
8. Informacja o pracy Komisji Budzetu, Gospodarki i Mienia Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie.
9. Uchwala w sprawie przyjEcia sprawozdania z wykonania bud2etu Miasta i Gminy

Jgdrzejów za 2001 rok oraz udzielenia absolutorium Zarz4dowi Miejskiemu
w Jgdrzejowie.

10. Uchwala w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczaria wody i odprowadzania
$cieków.

11. Uchwala o likwidacji Przedszkola w Sudole.
12. Uchwala w sprawie uchylenia Uchwaly Nr )OOWV333/01 Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie z dnia 6 w¡zeSnia 2001 roku zmieniajqcej uchwalg Nr X)Oil/286/01
Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia 29 marca 2001 roku w sprawie uchwalenia
Regulaminu Porz4dkowego Targowicy Miejskiej w JEdrzejowie przy
ul. Glowackiego.

13. Uchwala w sprawie ustalenia wysokoéci stawek oplaty targowej, sposobu jej poboru,
okreSlenia inkasentów i wynagrodzetia za pobór tej oplaty.

14. Uchwala w sprawie uchwalenia miejscowego planu ?agospodarowania przestrzennego
terenu we wsiach Potok Wielki i Potok Maty na obszarze Gminy Jqdrzejów.

15. Uchwala w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
terenu we wsi Podchojny na obszarze Gminy Jgdrzejów.

16. Uchwala w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
terenu we wsi Ksiqfe Sk¡oniów naobszarze Gminy JEdrzejów.

17. Uchwala w sprawie przeniesienia wlasnoSci nieruchomoSci komunalnej, polozonej
w Jgdrzejowie u zbiegu ulic: Dygasiúskiego i Strazackiej, na Ízacz Browarów Strzelec
S.A., za wynagrodzeniem.

18. Uchwala w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy na2002 rok.
18 A. Uchwala w sprawie wyraZenia opinii dotyczqcej zgody na kontynuacjg w 2003

i w latach nastppnych inwestycji pn. ,,kanalizacja wsi Piaski".
19. Uchwala w sprawie przeznaczenia w drodze przetargu publicznego nieruchomoSci

komunalnej, polo2onej w JEdrzejowie przy ul. Slowiaúskiej.
20. Uchwala w sprawie nieodplatnego nabycia przez Gming Jgdrzejów nieruchomoSci

wydzielonych pod drogi na osiedlu Murawiec II.
2 I . Odpowie dzi ¡n interpelacje.
22. Sprawy róime.
23. Zzrml<fiqcie obrad.

Ad .4 .
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji w zutiqzku z crym zostal

przyiety.

4d.5.

1 . Radny Wieslaw Sulek pyt1 czy burmistrz podjql dzialantaw kierunku naprawy drogi
i przejScia pod wiaduktem przy ul. I I Listopada.
Radny Wieslaw Sulek pyta - w zwi4zku ze zmiattami w budZecie - jak wyglqda na
üieñdzisiejszy sprawa oéwietlenia ul. Klasztornej i ul. Konarskiego.
Radny Wieslaw Sulek pyta, komu bgdzie udzielane absolutorium, skoro s4 zrniany
osobowe Z,arz4du Miejskiego w JEdrzejowie.
Radna Lidia Osiriska wnosi o pomalowanie siatki w miejscu, güie kiedyS stal pomnik
(skrzyzowanie ul. I I Listopada i ul. Okrzei).

4.
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5. Radna Lidia Osiriska wnioskuje o oéwietlenie ul. Dojazd; gmina przejmuje teren
kolejki, wigc teraz nie powinno byó ztymproblemu.

6. Radna Lidia Osiúska wnioskuje, aby przy remoncie Przychodni w 2, uwzglEdnió
instalacj E punktu o Swiet leniowego z tylu przychodni.

7. Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek pytq jakie sa plany zagospodarowania parku
przy ul. 11 Listopada; czy w tym roku bqd4 nasadzone drzewa i zamontowane lawki.
Ten teren jest miejscem wypoczynku dla mieszkaúców calego osiedla.

8. Radna Ba¡bara Trzeszkowska Dzwonek wnioskuje, by zastanowió siQ nad
wprowadzeniem ruchu jednokierunkowego na ul. Okrzei, ze wzglgdu na duz4 iloÉó
samochodów parkuj4cych wokól budynków PZU i Poczty, co stwarza zagrohenie dla
ruchu.

9. Radny Ryszard Pacanowski zaznaczajqc, 2e ,,nie jest to pytanie adresowane
bezpoSrednio do Z.arz4du, cry do Burmistrza" ale dotyczy sytuacji kadrowej w naszym
mieScie, poniewaZ instytucja tu sig mie3ci. Sprawa jest bardzo íwieZa, dowiedzialem
sip o tym wczoraj, a dziS podaje to prasa kielecka, 2e przez nowego towarzysza
kuratora zostali odwolani, a wlaéciwie dostali wymówienia pracownicy Oddzialu
Kuratorium w JEdrzejowie. Czy odwolanie jest elementem czystki; od momentu,
kiedy ekipa towarzysza Millera przejgla wladzg, czystkg robi sig równieZ na terenie
Urzgdu Wojewódzkiego, a poniewaZ oddzial kuratorium podlega pod kuratorium
kieleckie, bgd4ce w gestii Swigtokrzyskiego Urzqdu Wojewódzkiego, chcialem
zapytaé jaka instytucja ma powstaó w zamian zato, wzglgdnie, cry tojest tylko na
zasaüie rotacji:, jezeli jest z innej opcji politycmej, trzsba fachowca znrszcryó,
usun4ó. Czy coS na ten temat jest wiadome?'

10. Radny Ryszard Pacanowski: ,poniewaZ w jednym z wywiadów na ekranie Telewizji
Swigtokrryskiej dawny exs-burmistrz, obecny specjalista samorz4du wojewódzkiego
w Urzgdzie Wojewódzkim stwierdzrl, irc to bgdzie bardzo silna i merytoryczna ekip4
chcialbym zapytaé, czy ta silna ekipa w swoim vryjeiÁzie - jak podala lokalna prasa -
turystyczno wypoczynkowyn, do pipknego i malowniczego Wiednia, z jakich
pieniEdzy bylo to finansowane. Bo nie wydaje mi sig, Zeby to byla jakaé ekstra ikazdy
z tych uczestników tam swojq pulE wlozyl. Poniewa2 Pan Burmistrz byl jednym
z uczestników tej delegacji samorz4dowej, mam nadziejE uzyskaó odpowiedZ".

Przewodnicz4cy obrad poprosil Pana Radnego Pacanowskiego, zracjipowagi ruNzego
miejsca" aby ograniczyl siE tylko do uzywania nazwisk, pomijaj4c wszystkie inne.

11. Radna Janina Szreniawa pyt4 dlaczego burmistrz nie przedstawil radnym proporycji
zmian uchwaly dotycz4cej wykupu mieszkaú.

l2.Radna Janina Szreniawa wnioskuje, aby radni otrzymali wyku rodzin oczekuj4cych
na mieszkania.

Radny Ryszard Pacanowski chcialby przekazaó Panu Przewodnicz4cemu, Le jego uwagi
nie przyjmuje do wiadomoSci i nie uwa2z" aby w jego w1'powiedzi bylo coS niestosownego,
tym bardziej, 2e miEdzy innymi operowal nazwiskami i wszyscy doskonale wiedzL o kogo
chodzi. W zwipku ztym nie przyjmuje uwagi do wiadomoéci.

Przewodnicz4cy obrad powiedzial, ze nte byla to uwag4 lecz proSba" którqponawia.

Burmistrz Leszek Kapcia - w zwi4¡ku z tyn¡ 2e odpowieüi na interpelacje s4 jednym
z ostatnich punktów, a padlo pytanie, które bEdzie rn¡towalo rnporz4dek dzisiejszych obrad,
pozwala sobie w tej chwili zabraó glos. Poinformowal Le dzis ot4rmal pismo od Wojewody
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potwierdzajqce, 2e zwigkszy érodki na refundacjg nowych punktów o5wietlenia ulicznego.
W zwiq,zku ztym w najbliZszym czasie zastanowimy sig, na co to moZnabpdzie przeznaczyó.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o pracy Zarz4du Miejskiego migdzy sesjami.

Ad.7.
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniej sesji

w zwiqgku zcrymzostala przyjgta.

Ad .8 .
Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu, Gospodarki i Mienia przedstawil informacjp

o pracy komisji lw zalqczeniu do protokohr/.
Uwag nie zgloszono.

Ad .9 .
Burmistrz Leszek Kapcia wyrazil nadziejg, 2e wszyscy radni zapozrrali sig ze

sprawozdaniem z wykonania budZetu za 2001 rok. Sprawozdanie to bylo równie2
przedmiotem rozstaiaf' Komisji Rewizyjnej, która sporz4dnla wniosek o udzielenie
absolutorium. Wniosek ten byl opiniowany przez RIO w KielcaclU kfóra ustosunkowala siE
pozytywnie do wniosku Komisji Rewizyjnej.
Jeheli Paristwo oczekuj4 ode mnie dodatkowych wyjaSnieri - proszE o pytania. MySlg, 2e
kontrowersje mogq buüió kred¡y pozwalaj4ce ra realizacjg planów i zamierzeú. Kred¡y
zaci4gniEte przez Radg obecnej kadencji wynosz4 11 130 tysiEcy; splaciliSmy 2199 tysigcy;
do splaty pozostaje 12 875 tysiEcy. WysokoSó zadluheme nie budzi zagroheria i niepokoju
RIO. W zwiq¡ku z tym jest pozytywna opinia wniosku o udzielenie absolutorium. Projekt
budZetu na ten rok równieZ jest opiniowany pozytywnie. Nie mamy zagrohenia z powodu
wysoko5ci zaciryanych kred¡ów. W duzej mierze wszystkie niedomogi zwiqzane
z finansowaniem naszychzadafi spowodowaly koniecznoSó zaci4gana tych kredytów. W tym
roku staramy sig równieZ o pozyskanie dodatkowych pienipdzy, poniewaZ caly czas przybywa
nam zadai a z przykroSciq zawiadamiaj4 nas, 2e nrnuejszajq dofinansowanie. Jest
oczekiwanie, 2e gmina obejmie opiek4 wszystkich tyct¡ którym zabiera sig dofinansowanie
lub ulgi stosowane przez instytucje wyhszego szczebla. Staramy sig lagodzió wszystkie
niedomogi budzetowe. DostaliSmy dodatkowo na zakup energii 95 tysigcy, na pomoc
spoleczn4 576 tysigcy; s4to dotacje celowe, które mo2na wykorzystaó tylko na okreélony cel.
Staramy siQ, aby pozyskaó dodatkowe Srodki jak w prz¡padku dzisiejszej uchwaly
intencyjnej, które lagodzilyby koniecznoíó zaci4gania kredytów. Dzipki temu w ubieglym
roku zaci4gngliSmy mniej kredytów niZ planowano.
Ze swej strony prosze radnych o przychylenie sig do wniosku Komisji Rewizyjnej i opinii
RIO.

Radna Janina Szreniawa zlpfrala, czy burmistrz Michalkiewicz odchodzqc dokonal
bilansu.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzia\ 2e tym bilansem jest sprawozdanie zrealbacji
budZetu zarok2}}l, które jest równieZ kontynuacj4budZetu zlatpoprzndnich. UchwaliliSmy
równie2 budzet na rok 2002, który jest wynikiem dziataf' poprzednich lat; jest to
nierozerwalnie ze sob4 zwiq,zane, jest to ci4gtoéó . Jeaeli Pani radnej chodzi o indywidualne
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osiEgniEci4 to na ostatnim spotkaniu burmistrz Michalkiewicz przedstawil bilans
dzialalnoSci.

Przewodnicz4ca Komisji Rewizyjnej Pani El2bieta WiSniewska odczytala Protokól Nr
73/02 Komisji Rewizyjnej bpdacy jednoczeSnie wnioskiem o udzielenie absolutorium otaz
pozytywn4opiniQ RIO w Kielcach w sprawie wniosku lw zalqczeniu do protokoh¡/.

Pan Kazimierz Grabowski stwierdzi\, 2e wszystko zostalo pigknie przedstawione,
w slupku wszystko sip zgadza; czemu wipc jest tak 2le? Gmina ma zadluzenie w wysokoSci
90olo swoich dochodów, burmistrz mówi, 2e nie ma zagrohenia a ja mówig, 2e jest to bagno.
W sprawozdaniu sq podane ogólne sumy, a nie ma podane ile wydano na poszczególne
rzÉczy. Zan4d Miejski jest taki wspaniaty na czele z Przewodni cz4cym, to dlaczego mial tyle
wpadek w ubieglym roku? Komisja Rewizyjna milczy na ten temat.

Przewodniczqca Komisji Rewizyjnej Pani Elzbieta WiSniewska odpowiedziala, 2e
ogramczyla sig wylqcznie do spraw finansowycl¡ rzetelno5ci wykonywania uchwal przez
7av4d, bo absolutorium dotyczy wyl4cznie spraw finansowych. Pieni4dze s4 wydatkowane
zgodnie z uchwalami Rady Miejskiej. Pod tym kqtem sprawdzaliímy dzialalnoíé Zarz4du
Miejskiego.

Przewodnicz4cy obrad Tadeusz Sopel powiedzial, 2e gdyby w sprawozdaniu mialy
nnlehó siE szczególowe zapisy - bylaby to straszna ksi47ka. W sprawie szczególowego
rozdysponowania Srodków odeslal do zródel. Jest to w materialach z sesji, na której byl ten
budZet uchwalony.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla Uchwalg Nr XLV/410102 w sprawie przyjgcia
sprawozdania z wykonania bud2etu Miasta i Gminy Jgdrzejów za 2001 rok oraz udzielenia
absolutoriumT,ar"4dowi Miejskiemu w JEdrzejowie, nastgluj4c4 iloéci4glosów:

- 1 7
przeciw - 6
wstrzymalo sig - I

AJchwala Nr XLV/410/02 w zalqcznniu do protokohr/.

Burmistrz Leszek Kapcia podzigkowal Radzie zaudzielenie absolutorium oraz vtyrazil
nadziejE, 2e ten rok budZetowy pozwoli na to, aby w przyszlym roku spojrzeó wstecz i nie
mieó uwag do realizowanego budzetu, który juz zostal uchwalony.

O godzinie l0l0 Przewo dnicz4cy obrad oglosil przerwQ, która trwala do godziny I 100.

Po wzrowieniu obrad PrzewodniczEcy udzielil glosu radnemu Ryszardowi
Pacanowskiemu, który zwrócil uwagE, 2e w naszej Radzie zdarzajq sig ró2nego rodzaju
slabstyki przy liczeruu glosów. Wiem, 2e finalnie niczego to nie zmienia przy glosowaniu nad
absolutoriun¡ ale bardzo proszQ w imieniu radnych opozycji, aby dokladne liczyó glosy.
Otóz 8 osob glosowalo przecie udzieleniu absolutoriurr¡ a I osoba wstrzymala sig od glosu. 8
osob, nie 6, a to jest jednak ró2nica

Sekretarz obrad Ehbieta WiSniewska poprosila, aby podnosió rEce w momencie, kiedy
liczy glosy, bo liczy podniesione rpce.

Przewodniczqcy obrad poprosil, aby przy tego typu w4tpliwoSci,aLch zglaszaó taki fakt
od razt¿ - wtedy bgdziemy liczyó jeszcze raz - a teraz nic w tej sprawie nie zrobimy, bo nikt
nikomu nie udowodni jak glosowal. Suma glosow 4adzala sig.

Ad. 10.
Na pytanie Przewodnicz4cego, czy seuwagi do projektu uchwaly uwag nie zgloszono.

W zwiqzku z powy2szy Przewodni cz4cy obrad zarz4dzrl glo sowanie.
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Radna Janina Szreniawa zaproponowala, aby kierownik przedstawil projekt uchwaly.
Radny Ryszard Pacanowski zwrócil uwagQ, 2e radni otrzymali regulamin wczoraj,

kazdy szczególowo zapoznal sip z nim, ale dyskusji nad regulaminem na komisjach nie bylo.
Przewodnicz4cy obrad odpowiedzial, ire zadal wyrazne pytanie, kto ma coS do

powiedzenia w sprawie tej uchwaty; mógl paSó wniosek o przedstawienie tej uchwaly przez

kierownika. Nie mo2na zarzucaó, 2e nie wywolujemy do odpowiedzi kierownika, bo takiego
obowiq.zku nie ma.
Poniewa2 padl wniosek, Przewodnicz4cy poprosil kierownika o przyblkenie tematu.

Kierownik ZWiK Pan Zbigniew Lato powiedzial, 2É w dniu 15 kwietnia zwrócil siE di
Rady Miejskiej o uchwalenie Regulaminu bpd4cego przedmiotem obrad. Projekt Regulaminu
byl konsultowany; wykre5lono z niego paragraf mówi4cy o karach. Ustawa zobowiryala
Zaklady Wodoci4gów do opracowania Regulaminu, który okreéla prawa i obowi@ki
zakladów i odbiorców. KorzystaliSmy z trzech wzorcowych regulaminów, które
zaadoptowaliémy do warunków naszej gminy. Regulamin ten bgdzie stanowil za\qczrtk do
umów z naszy mi odbiorcami.
Nastgpnie kierownik omówil poszczególne rozdzialy Regulaminy. W sprawie taryf zlohony
jest projekt uchwaly, który trafi pod obrady najbliiszej sesji. W Regulaminie jest zapis, 2e
podwyzki moge byó tylko raz w roku oraz, 2e pracownicy ZWi/K majq prawo wejSó na
posesjg. Kierownik poprosil o pytania.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e w Regulaminie czytamy, i2 je2eli ktoé
z nerzetelnych odbiorców nie placi za wodE, to zostanie ona odcigta i wskazane zostanie
miejsce gdzie bpdzie mógl tE wodg pobieraó. Równie dobrze mo2e to byó miejsce odlegle o
500 - 1000 metrów, o c4irn oczywiécie Regulamin nie mówi. Najwazniejszqrzeczqjest
skutecznoSó egzekwowania oplat za wodg. Podwyzszenie cen ttderza przsde wszystkim w
ludzi, który uczciwie za tp wodg placq. Z,amiast podwyhszac ceny najpierw spróbujmy
egzekwowaó oplaty skuteczniej niZ do tej pory. W prz¡'padku podwyzki cen bpdziemy je co
roku podwyzszaó; wszyscy ubolewaj6 2e w ubiegtym roku podwyzki nie bylo. Mamy tabele
i proporycje otrzymane od kierownika- Wystarczy siggn4ó do ostatniej rubryki ,,procent
wzrostu": w przypadku wody - 46 yo, w prrypadku Scieków 68 %. Latwo obliczyó ile to jest

w sumie. Do tej sumy trzeba jeszcze dodaó 7 % WAT, przy 2,8 yo inflacji. Zgadzam sig
z kierownikiem,2e musimy placié oplatg ekologicznq ale sqto sumy symboliczne.
Wracajqc do Regulaminu zastanawiam sig: jezeli ftdzie to starsza osoba jak ona da sobie
radg z wiaderkiem 500 - 600 metrów nosió wodq, jeóli Z,aklad Wodociqgów wyznaczy takie
miejsce pobierania wody. Trzebato wziqc pod uwagg.

Kierownik ZWIK Zbigniew Lato zapewnif ze nie dojdzie do sytuacji, kiedy jakaS
biedna staruszka bpdzie miala odcipt4 wodE. Chodzi o te osoby, które mogq. plació, a nie
plac4.

Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla Uchwalp Nr XLV/4ll/02 w sprawie
uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Scieków, nastgpujqcq iloéci4
glosów:

za
przeciw
wstrzymalo sig

AJchwala Nr XLV/41 l/02 w zalqczentu do protokoh/

Ad.  11 .
Przewodnicz4cy obradzapyla\ czy jest wol4radnycb aby przybfulyó uchwalg.

t 7
I
6
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Radna Maria Kwapiszewska zapytalu czy to przedszkole zostanie wl4czone do
Zespolu Placówek OSwiatowych w Prz4slawiu. Jakie sqplany na przyszloíó?

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e projekt uchwaty jednonracznie ok¡eéla, 2e
idziemy w kierunku likwidacji Przedszkola w Sudole. Jeileli chodzi o dzieci, które do tej pory
korzystaly ztego przedszkola" proponuje sig zapisanie dzieci do ZPO w Prz4slawiu. Rodzice
moge równie2 skorzystaó z przedszkoli znajdujqcych siq na terenie miasta - jest to wolna
wola rodziców. Idziemy w kierunku likwidacji Przedszkola w Sudole z uwagi na olbrzymie
koszty utrzymania tej placówki. W tej chwili zgloszonych zostalo 7 dzieci, w tym
1 podlegajqce obowiqgkowi szkolnemu. Podjgte dzialania potwierdza zapotrzebowanie na
przysz\y rok.

Rada Miejska w Jpdrzejowie lprzy obecnoSci 23 radnych/, powzigla Uchwalg Nr
XLY/412102 o likwidacji Przedszkola w Sudole, nastgpuj4c4 iloSci4 glosow:

AJchwala Nr )(LV/412102 w zalEczeniu do protokohr/

Ad.12.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 23 radnyctr/, powziEla UchwalE Nr

XLVl4l3l02 w sprawie uchylenia Uchwaty Nr XXXVI|333/01Rady Miejskiej w Jgdrzejowie
z dtna 6 wrzeSnia 2001 roku zrnieniaj4cej uchwalg Nr )()()ü/286/01 Rady Miejskiej w
Jgdrzejowie z dma29 mar.ca 2001 roku w sprawie uchwalenia Regulaminu Porz4dkowego
Targowicy Miejskiej w Jgdrzejowie przy ul. Glowackiego, nastEpujqcq ilo5ciq glosów:

7A

przeciw
wstrzymalo sig

7A

przeciw
wstrzymalo siq

- 2 1
- l
- 1

- 2 1
- 1
- l

AJchwala Nr XLV/413/02 w zal4czeniu do protokohr/

Ad. 13.
Burmistrz Leszek Kapcia zglosil autopoprawki Znadu Miejskiego, w zwiqzku

z wnioskami komisji" jakie na posiedzeniuZarz4du Miejskiego byly rozpatrywane:

$ 3 punkt I otrzymuje brzmienie:
Oplatg pobiera sig za kaidy üieñw wysokoSci:

Przy sprzrda?y nttierz4t i plodów rolnych:
a) zwonrkonnego, z samochodu dostawczego i cig2arowego do 3,5 t DMC

lub ci4gnik a z przyczepq
b) z samochodu cigZarowego powyzej 3,5 DMC
c) przy sprzedury mtrierz4t wprowadzanych na plac targowy

-  5 z l
-  l0zl
-  5 z l

$ a punkt 2 otrzymuje brzmienie:
zapobór oplaty na terenach administrowanych przez Spóldzielnig Mieszkaniowqpowierza siE
Spoldzielni Mieszkaniowej,"Przys zloíó' w JEdrzejowie.

$ 5 punkt I otrzymuje brzmienie:
oplata podlega uiszczeniu do r4k inkasenta i wydaniu pokwitowania.



$ 6 otrrymuje brzmienie:
Ustala sig wynagrodzenie za pobór inkaso oplat targowych dla Zakladu Remontowo
Budowlanego przy ÍJrzgdzie Miejskim w Jqdrzejowie - 37 % pobranej kwoty i Spóldzielni
Mieszkaniowej ,,Przyszloíó" w Jgdrzejowie w wysokoSci 50 % pobranej kwoty.

Radna Maria Kwapiszewska przypomniala, i:e by\ równie2 wniosek komisji, aby
okreslió godziny pobierania oplaty targowej.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e te sprawy reguluje Regulamin Targowicy,
a Zarrzd nie chcial ograniczaó czasu pobierania, bo w róárych godzinach luüie mog4
handlowaó; mogq, rozpoczynaé po poludniu. Stawki ujgte w tych oplatach nie zmienily sig
z wyj4tkiem samochodów o dopuszczalnej masie calkowitej powyzej 3,5 t.

Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e na ostatniej Komisji Tdrowia czlonkowie
wysluchali informacji ze strony kierownika ZRB w sprawie oplaty. PoniewaZ duia 5s¡¡¿ *
ci4gu calego roku przekazywanajest do banku z tytulu odprowadzania oplaty, czy moína
oplaty targowe pnekazywaó bezpoSrednio do kasy Urzqdu Miejskiego, aby nie plació oplat
bankowych?
Radny Pacanowski poprosil kierownika JeZewskiego o podanie kwoty, jakqzabral bank.

Kierownik ZRB Leslaw JeZewski odpowiedzial, ze za 4 miesiqce kwota ta wyniosla
900 zl.

Skarbnik Gminy Pani Bo2ena Ciepluch powiedzial4 2e uwazq tLnie mohna wplacaó
do kasy Urzedrl poniewaZ jest to jednostka organizacyjna i nie mohe byó obrotu
gotówkowego; operacje muszq byó przeprowadzane za pomoce banku. Poza tym, jeheli
pieni4dze bytyby wplacane do kasy Urzqdu, to Urz4d równieZ musialby wplacaó do banku
i bylby obciqlony kosáami operacyjnymi.

Pan Marek Perzynski zapytal, czy uchwala odnosi sig tylko do targowicy i tylko do
dni targowych. Na targowicy handel odbywa sip równieZ w inne dni; gdzie jest ujEta
odplatnoSó zadnt inne nü targowe?

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e wystarczy uwaZnie przeczytaó paragraf 1
i2tej uchwaly; wyru2rnejest okreSlone, czego dotyczy, gdzie pobiera sig oplatg i w jakim
terminie.

Pan Kazimierz Grabowski przypomnial, 2e Przewodrucz4ca Komisji Rewizyjnej
mówila" iz wplywy z targowicy byty wigksze niz planowano. Czy to prawda? -pyta Pan
Grabowski. Od wprowadzonego bydlgcia na plac targowy oplata ma wynosió 5 zl, od
samochodu do 3,5 t równie2 5 zl. Na tym samochodzie mo2rc byó4 bydlgta - jak to bgdzie
liczone?
Wiqcej uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecno5ci 23 radnycV, powzipla UchwalE NrXLYl4I4l}2
w sprawie ustalenia wysokoSci stawek oplaty targowej, sposobu jej poborq okreilenia
inkasentów i wynagrodzenia za pobór tej oplaty, nastgluj4c4 iloSci4 glosów:

ZA

przeciw
wstrrymalo sig

- 2 2
- 1
- 0

AJchwala Nr XLV/414102w zalqczeniu do protokohr/

Przy omawianiu projektu uchwal:
l. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

terenu we wsiach Potok Wielki i Potok Maly na obszarze Gminy JEdrzejów
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2. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
terenu we wsi Podchojny naobszarze Gminy Jpdrzejów

3. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
terenu we wsi Ksiqpe Skroniów na obszarzp Gminy Jpdrzejów

stosownie do art. l8 ust. 2 pkt I 1 ustawy z dnia7 lipca 1994 roku o zagospodarowaniu
przestrzennym (tekst jednolity: Dz.IJ. z 1999 r Nr 15 poz. 139 z póiniejszymi zmianami),
zostaly przedstawione wyniki badaú spójnoéci projektu uchwal z polityk4 przestrzenn4
okreSlon4 w studium uwarunkowari i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta
i gminy Jqdrzejów.

Ad. 14.
Naczelnik Wydziatu Architektury i Zagospodarowania Przestrzennego Pan Dariusz

Treliriski powiedzial,2e ta uchwala zostala szczególowo omówiona na komisjach. Uchwala
otwiera nowe tereny pod budownictwo zagrodowe i jednorodziwre. Zgodnie ze studium
zaklada sig rozwój osadnictwa i dzipki tej uchwale bpdzie kontynuacja ci4gu zabudowy.

Rada Miejska w Jpdrzejowie lprzy obecnoSci 23 radnycV, jednogloénie powzigla
Uchwalq Nr )OV/415102 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu we wsiach Potok Wielki i Potok Maly na obszarze Gminy JEdrzejów.
AJchwala Nr XLVi4l 5102 w zalqczeniu do protokohr/

Ad. 15.
Naczelnik Wydziatu Architektury i Zagospodarowania Przestrzennego Pan Dariusz

Trelinski powiedzial, 2rc intencj4 uchwaty jest uporz4dkowanie stanu prawnego. Uchwala
dotyczy Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Jest to üialka zabudowana
przylegajqca do drogi Nr 7. Uzyskano zgodE ministra i wojewody na zmiang przeznaczenia
gruntu. Tazgodabyla wymagana" poniewaZ jest to ziemia klasy 3 B.

Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoSci 23 radnychl, jednogloSnie powzigla
UchwalE Nr XLV/416/02 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzewtego terenu we wsi Podchojny naobszarze Gminy Jgdrzejów.
AJchwala Nr XLV/41 6102 w zalqczeniu do protokohr/

Ad. 16.
Naczelnik Wydzialu Architektury i Zagospodarowania Przestrzennego Pan Dariusz

Treliúski lvyjaSnil, 2e jest to uchwala otwierajqca nowe tereny budowlane wzdhrz drogi
gminnej, zacrynaj4ce sig od granicy administracyjnej miasta JEdrzejów. Przed sporz4dzeniem
studium uwarunkowaú, byl wniosek wla5cicieli tych nieruchomoici, aby wprowadzió te
tereny do studium uwarunkowai. Ten teren zostal w studium okre5lony jako obowi%kowy do
uchwalenia. Jest to realizacjapostulatu i otwa¡cie na budownictwo mieszkaniowe.

Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecno5ci 23 radnycV, jednogloSnie powzigla
UchwalE Nr XLV/417102 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego terenu we wsi KsiqZe Skroniów naobszarze Gminy Jgdrzejów.
üchwala Nr XLV/417102 w zalqczeniu do protokohr/

Ad. 17.
Uwag nie zgloszono.
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Rada Miejska w Jqdrzejowie lprzy obecnoSci 23 radnycV, jednogloónie powzigla
Uchwalg Nr XLV/418/02 w sprawie przeniesienia wlasno5ci nieruchomoSci komunalnej,
poloZonej w Jgdrzejowie u zbiegu ulic: Dygasiúskiego i Strazackiej, na rzecz Browarów
Strzelec S.A., za wynagrodzeniem.
AJchwala Nr XLV/418102 w zalqczeniu do protokohr/

Ad. 18.
Radna Lidia Osiúska powiedziala, 2e komisja Promocji z\oicyla wniosek dotyczqcy

wzigcia pod uwagE moZliwoSci przeniesienia Srodków wskazanych przez RIO w kwocie 20
127 zl; Srodki zostaly w caloSci przekazane klubom sportowym. Komisja wnioskowal4 aby te
Srodki przenieSó do paragrafv 4210 na Szkoly Podstawowe, co pomogloby w biedzie
i pomniejszylo niedobór. Nie zostalo to uwzglEdnione. Zarz4d obiecal, 2e jeheli Srodki
zwigksz4 siE, to zostanq dodane do klubów sportowych. W zwiqzku z tym wnioskujg, aby
polowE kwoty daó klubom sportowym, a polowg przenie5ó na szkoly podstawowe.

Skarbnik Gminy Pani Bo2ena Ciepluch powiedziala,2e Znz4d Miejski zapoznal sig z
wnioskami wszystkich komisji i podjal nastppuj4ce decyzje: Srodki w kwocie 20 127 zl
zostaj4 w rozdziale przeciwdzialarue alkoholizmowi, natomiast nie dzieli sig tej kwoty na
zadania; nie uszczególawia siq, na co Srodki zostan4 przeznaczone. Kiedy odbqdzie sig
posiedzenie GKRPA podzieli ona tq kwotg. Bgdzie to przedmiotem obrad komisji i wróci na
sesjE w postaci uchwaty o zmianie programu przeciwdzialania alkoholizmowi. Wtedy bpdzie
uszczególowione ile, na jakie zadania zostanie przezrnczone. Te pieniqdze mvszq byó w
pehej kwocie w tym rozdziale; nie mog4 byó w innych rozdzialach. Monn zapisaó rn
przyklad,2e Srodki przeznacza siE na zakup materialów dla szkól podstawowych, ale nie
moge byó przeniesione do rozÁziafu szkoty podstawowe. Kwota wplywów tego funduszu
musi sig zgadzaé z wydatkami ztego rozdzialu.
Radna Lidia Osiúska powiedziala" 2e rozumie, rzpienrqüe mr¡szAbyó wydatkowane zgodnie
ztyn\ co powiedziala Pani Skarbnik. W zwi4zku ztym Radna Lidia Osiriska wnioskuje, aby
Gminna Komisja Rozwi44nvania Problemów Alkoholowych podczas prac nad
uszczególowieniem rozdysponowania érodków z funduszu uwzglEdnila potrzeby oSwiaty.

Radny Alfred Cznp zapytal, jak sig maj4 zmiany w oSwietleniu do pienipdzy, które ma
wojewoda przekazaó. Pieni4dze od wojewody miaty byó przeznaczone na wykonanie
oSwietlenia ul. Przypkowskiego. Na oSwietlenie ul. Klasztornej pieni4dze s4zaberyieczone w
buúZecie.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial 2e pieni4dze od wojewody bgda w kwocie
150 000 - w budzecie bylo 70 i 40. Nie ma wigc 2adnego zagro2nnia; bEdziemy mogli
nealizowaó zzmierzenia które byly uchwalone w buúZecie. PrzesunEliSmy te Srodki na
zabezpieczenie udzialów w spólce ,,Ciuchcia Exspress Ponidzie", natomiast pienitdze od
wojewody wróc4 do tych dzialów, a dodatkowe 40 000 przezrrracrymy na zadanta
najpilniejsze.

Radna Lidia Osiúska zwrócila uwagp na fakt, 2e jezeli bgdzie zapis wojewody, 2e
pieni4dze s4 na drogi krajowe i powiatowe, to nie bpdziemy mogli tych pienigdty do koúca
odzyskaó, chyba 2e wojewoda okreSli, 2e bgdzie je moZna przeztracryó na oÉwietlenie na
terenie miasta.

Radny Alfred Czop zapyta\ czy oSwietlenie ul. Przypkowskiego bpdzie robione w tym
roku.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e projekt budzetu przewidywal, na co te
pieniEdze q przeznaczone. Wojewoda wyraínie okreila" Ze Srodki przeznacza na punkty
oSwietleniowe na drogach publicznych krajowych, wojewódzkict¡ powiatowych i gminnych.
Musimy zdecydowaó, co bEdziemy robió ponad to, co jest zapisane w projekcie budZetu.
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Przewodnicz4cy obrad Tadeusz Sopel zapylal, czy mo2na mieé, nadziejE, 2e pozostala
kwota 40 000 bgdzie przr,zrraczona na o5wietlenie ul. Przypkowskiego.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e jezeli bgdzie akceptacja Rady to tak.
Zdajemy sobie sprawQ, 2e odcinek od kolejki do dworca jest niebezpieczny, szczególnie
w porze nocnej i deszczowej.

Radny Ryszard Pacanowski zglosil refleksjE: bardzo ulotne i iluzoryczne bywajq
deklaracje i slow4 które w sprawach finansowych powinny przekladaé siE na konkretne
zapisy.

Rada Miejska w Jgdrzejowie lprzy obecnoSci 23 radnyclr/, powzigla Uchwalg Nr
XLV/419/02 w sprawie zmian w budZecie miasta i gminy m 2002 rok, nastgpujqcq iloéciq
glosów:

z a - 1 6
przeciw - 6
wstrrymalo sig - 0

/Uchwala Nr XLV/419102 w zalqczeniu do protokohr/

Ad. 18 A.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecno5ci 23 radnych/, powziqla UchwalE Nr
XLV/420/02 w sprawie wyra2enia opinii dotycz4cej zgody na kontynuacje w 2003 i w latach
nastgrnych inwestycji pn. ,,kanalizacja wsi Piaski", nastEpuj4cq iloSci4glosow:

ZA

przeciw
wstrrymalo sig

- t 7
- 1
- 4

AJchwala Nr XLV/420102 w zal4czeniu do protokohr/

Ad. 19.
Uwag nie zgloszono.

Rada Miejska w Jpdrzejowie lprzy obecnoSci 23 radnyctr/, jednoglo5nie powzigla
Uchwalg Nr XLV/421102 w sprawie przeznaczenia do sprzedt\ w drodze przetargu
publicznego nieruchomoSci komunalnej, poloZonej w JEdrzejowie przy ul. Slowianskiej.
AJchwala Nr XLV/42 | I 02 w zalqczeniu do protokohr/

Ad.20.
Pani Ba¡bara Smor4g powiedzialq ite w latach 1993-94 odkupila od Urzgdu Rejonowego
dzialkE. W roku 1999 byla zmiana planu zagospodarowa¡ria przestrzennego. Wcze3niej ten
teren przentaczony byl pod szkolE i przedszkole, teraz pod budownictwo jednorodzinne. Za
zmian4 planu zagospodarowania przestrzennego kryje sig pewne rzecry, miedrv innymi
budowa drogi, karm,liz,acji, wodoci4gu. Mieszkaúcy sami zrobió tego nie mog% bo przepisy sq
bardzo szczególowe. Do zakoiczenia tych prac nie mo2na oddaó budynku do uzytku.
Poniewa2 przedmiotowe üialki majq byó pod drogE wewnEtrzn4 miasto nie wykupi terenu
pod drogE. Skierowaliémy pismo do Zarzqdu Miejskiego i do Rady Miejskiej, ale Paústwo
tego pisma nie otrzymali. Chcieliémy przekazaó grunt pod dtoge ustalajqc jego wartoSó.
Przepisy mówiq 2e jeheli miasto wybuduje uzbrojenie, to wlaécicieli obowiq4je oplata
adiacencka. We wspomnianym piSmie zaproponowaliSmy, aby w uchwale z¡:nlazl siE zapis, iZ
w zannian za przek'azane grunty nie zostaniemy obci@eni oplat4 adiacenck4. Dzisiejszy
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projekt uchwaly nic na ten temat nie mówi. Proponujemy, aby tE uchwalE rozszerzyé o zapis:

,,wartoSó przekazanego gruntu bpdzie zaliczona na poczet oplaty adiacenckiej".
Radny Ryszard Pacanowski powiedzial, 2e wysluchaliSmy przedstawicielki

spolecznoSci i postawil wnioski:
1. Wycofaó punkt zdnsiejszego porz4dku obrad.
2. Powinno sig w uchwale uwzglgdnió zapis o nie egzekwowaniu od mieszkaúców oplaty

adiacenckiej.
Naczelnik Wydziatu Geodezji i Gospodarki Gruntami Pani Leokadia Meresiriska
wyjaSnila 2e dzisiejsza uchwala dotyczy przejgcia nieruchomoSci na wlasnoéé Gminy
Jqdrzejów. W tej uchwale nie ma mo2liwoéci uwzglgdnienia czegokolwiek, co dotyczy
oplat adiacenckich. To jest uchwala dla notariusza, aby spisaó akt notarialny. Aby oplaty
adiacenckie mogly byó pobierane, wczeSniej musi byó w taj sprawie podjgta uchwala
Rady Miejskiej. Przed podjgciem tej uchwaly muszq byó wybudowane odpowiednie
vrz4dzenia: droga" linia energetyczna, wodoci4g, itp. Dopiero wtedy podejmuje siE
uchwalg o oplatach adiacenckich. Ta uchwala obejmuje zwolnienia z oplat z róimego
tytulu. MogQ powiedzieó, 2e Zarzqd Miejski podejmuj4c uchwalg o wyraZeniu zgody na
przejgcie dzialek powiedzial, 2e poniewaz grunty sq lvydzielone pod drogg, to w
przypadku wybudowania drogi za0proponuje Radzie, aby oplat adiacenckich za pas drogi
nie pobieraó. Taki jest zapis w protokole zZnz4du Miejskiego.

Pani Barbara Smorqg poprosila o odpis protokolu, w którym jest to zapisane.
Radny Ryszard Pacanowski w zwiq¡ku zpowylsrym wycofal swój wniosek.
Naczelnik Meresiriska poinformowal4 2e ci Panstwo otrzymali pismo od Z,arz4du

Miejskiego, podpisane przez PrzewodniczErego Znz4du Miejskiego, gdzie dokladnie jest
okreSlone, 2e z oplaty adiacenckiej z tytulu wybudowania drogi zostan4 Panstwo
zwolnieni.

Rada Miejska w JEdrzejowie lprzy obecno5ci 23 radnycV, jednogloénie powziEla
Uchwalp Nr )OV/422/02 w sprawie nieodplatnego nabycia na wlasnoSó Gminy Jgdrzejów
nieruchomoSci, polo2onych w obr. 06 m. Jgdrzejowa na osiedlu Murawiec II, BEd4cych
wlasnoSci4 osób fizycznych.
AJchwala Nr XLV/422/02w zalqczeniu do protokohr/

Ad .2 t .
Burmistrz Leszek Kapcia udzielil odpowiedzi na interpelacje:

Radny Wieslaw Sulek pyta, czy burmistrz podjql dzíalanía w kíerunku naprawy drogi i przejícia pod
wiadukem przy ul. 11 Listopada

WystqpiliSmy po raz kolejny do GDDKiA, aby pilnie wziEli tQ sprawQ pod rozwagE.
Rozrnawialem równieZ w tej sprawie osobiScie z dyrektorem Pawelcem.

Radny Wieslaw Sulek pyta - w zwiqzku ze zmíanami w budiecie - jak wyglqda no dzierí dzísiejszy
sprawa oíwietlenia ul. Klasztomej i ul. Konarskiego.

Bgdziemy uszczególawiaó wykonanie oSwietlenia; wykonanie na ulicy
Przypkowskiego te2 jest naszym zadaniem.

Radny Wíeslaw Sulek pyta, komu bqdzíe udzielane absolutorium, skoro sq zmiany osobowe Zarzqdu
Mi ej s ki e go w Jqdrz ej owi e.

Absolutorium udzielane jest zarz4dowi.

Radna Lidia Osiúskn wnosi o pomalowanie siatki w miejscu, gdzie kiedyi stal pomník (sbzy2owanie
ul. I I Listopada i ul. Obzei).
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Siatka przy pomniku bpdzie odnowiona.

Rodna Lidia Osiúska wnioskuje o oíwietlenie ul. Dojazd; gmina przejmuje teren koleiki, wiqc teraz nie
powinno byé z tym problemu

S4to sprawy punktowe, nie bgdzie wiqc problemu, aby zrobió to w ramach pienigdzy,

które mamy.

Radna Lidia Osiúska wnioskuje, aby przy remoncie Przychodni nr 2, uwzglqdnié instalacjq punktu
oiwietleniowego z tylu przychodni.

Bylo to przedmiotem rozmów z Panq Naczelnik Blaszkiewicz. W tej chwili jest

rofliczanie kosztów miryarrych z remontem dróg po zimie. BEdziemy realizowaó w ramach
posiadanych Srodków.

Radna Barbara Trzeszkowskn Dnconek wnioskuje, by zastanowió siq nad wprowadzeniem ruchu
jednokierunkowego na ul. Olszei, ze wzglqdu na daq iloié samochodów parkujqcych wolcol
budynków PZU i Poczty, co stwarza zagrohenie dla ruchu.

We2miemy to pod uwagE i lvystqpimy do Starostwa o wprowadzenie ruchu
jednokierunkowego.

Rndny Ryszard Pacanowski pyta, czy odwolanie pracowników Oddzialu Zamiejscowego Kuratorium,
jest dzialaniem politycntym? Co powstanie w zamian?

Wydaje mi sig, 2e jest to zarz4dzenie odgórne dotycz4ce likwidacji wszystkich
oddzialów zamiejscowych. Wystpilem do kuratora w sprawie lokalu zajmowanego przEz
oddzial. Kurator mial sig wlpowiedzieó w sprawie zamiany tego lokalu na 2 dzialki przy
Liceum Ogólnoksáalc4cym. Dotychczas nie otrzymali5my odpowiedzi.

Radny Ryszard Pacanowski pyta, z jakich pieniedzy bylafinansowana wycieczka do Wiedniq w Hórej
burmistrz bral udzial.

Wycieczka byla organizowana pnzez Stowarzyszenie Miast i Gmin, do którego
równie2 my naleZymy. Byla propozycja wyjazdu do Austrii mtiryanego ze n¡ieüariem
spalarni w Wiedniu i budowy kolejnej spalarni w okolicach Wiednia or¿Lz sprawy segregacji i
kompostowania odpadów a tak2e funkcjonowania OchotniczychstraL.y Pozarnych na terenie
Austrii. Pojechalem w ramach swojego urlopu i placilem z wlasnej kieszeni.

Radna Janina Szreniawa pyta, dlaczego burmistrz nie przedstawil radnym propozycji zmian uclrwaly
d o tyc z qc ej wykupu m i e s z kaú.

Przygotujemy projekt uchwaly, przekazemy na komisje i na najblizszej sesji bEdzie
przedstawiona propozycja uchwaly, zgodnie z wolqR¿dy.

Radna Janina Szreniawa wnioskuje, aby radni otnynali wykaz rodzin oczekujqcych na mieszksnia
Wykaz osób oczekuj4cych na mieszkania mo2p Pani uzyskaó.

Radna Janina Szreniawa powiedzialq 12 znany jest jej przypadek, 2e osoba od 12 lat
ubiega siq o mieszkanie, arra Komisji Budzetu nie slyszano jej nazwiska.

Radny Ryszard Pacanowski podzigkowal burmistrzowiza druga odpowiedá. Myéli, ze
w sprawie zabiegów kadrowych kurator ma swoich mocodawców. Bulwersuje, a jednoczeSnie
dramatem jest to, 2n w tym wsrystkirn, a zttúaszcza w sprawach kadrowych cieniem,
a wlaóciwie duchem kladzie siE osoba danego burmistrza hóry w tej chwili sprawuje
wysokie stanowisko w Urzgdzie Wojewódzkim, co nie obliguje go do tego, aby jako
specjalista do spraw samorzqdu odciskal piEtno. W tej sprawie zachEcam do przecz-ytaria
artykutu w Echu Dnia gdzie dokladnie jest ukierunkowana historia dotycz4ca nie tylko naszej
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delegatury, ale w skali calego województwa. Technika jest bardzo prosta: zwolnió po to, Zeby
przyieó. Jest koncepcju aby przyj1() dwóch kuratorów na jedno starostwo. Jest to propozycia
kurator4 który byl z JEdrzejowem ntriqzany, chodzil tu do szkoty. Nie wnikam w sprawy
polityczne, ale fakt pozostaje faktem: w starostwie za malo pracuje w kazdym dziale
urzEdników. Trzeba niewygodnych zlikwidowaó, a przyjqó nastgpne osoby. To mój gorzki

komentarz do tego, co sig dzieje. To ma byó powrót do normalnoSci.

Ad.22.
Pani Alina Polcikiewicz podziEkowala za udzielenie glosu i zapytala, czy wlaéciciel

ma prawo dysponowaó wlasnym maj4tkiern Jestem wlaécicielkq dzialki, a Pan Treliúski
i gmina rz4dzi moim maj4tkiem. Dzialki chcialam sprzedaó 6 lat temu, mialam kupców,
którzy chcieli siE pobudowaó, ale nie bylo wolno. Na mojej dzialce zostal zrobiony zieleniec
przy Domu Kultury. Dzialka jest uzbrojona. Je2eli chcq mieó zieleniec, to niech dzialkq
wykupi4 i za nqzaplacar. Chodzilam w tej sprawie wszEdzie, pisalam do samego Prezydenta"
odpowiadano mi, 2e sprawa musi byó zalatwiona na miejscu.

Naczelnik Treliúski wyjaSnil, 2e Pani Polcikiewicz posiada dzialkg wzdlu2 al. J.
Pilsudskiego. Zgodnie z planem dzialka ta byla dz:ailkqnie budowlan4. Pani podaje, ze byli
kupcy na tp dzialke. Pani üialkajest wq,ska: ma okolo 1l metrów szerokoici. Napisala Pani
do Z,ar"qdu Miejskiego, aby opracowal plan miejscowy. Po przeprowadzeniu procedury, w
tym wylo2eniu do publicznego wglqdu uzmyslawialem Paústwu, z czym sig to wiqZe, aby
byla pehra SwiadomoSó, 2e nieruchomo5ó przeznacza siE pod niepubliczny ci4g zieleni. Na
tym etapie Pani nie protestowala; vz:nla Panr, 2E takie rozwiqzanre Pani odpowiada. Jürcli
jest plan miejscowy uchwalony, to s4 pewne zobo*vrryanra. Uchwala w tej sprawie zapadla.
Ze vrz.glgdów proceduralnych uchwala zostala przekazana wojewodzie, który stwierdzil, 2e
nie posiada wad prawnych. Znbowiqzaniem miasta jest to, aby wykupilo tereny pod drogi
gminne. Mam nadziejE, irc w przyszlorocnrymbudZecie gminy bEdqpieniedze naten cel. Nie
mo2na bylo tego przewrdzieó w biet4cym roku, bo platty do budZetu byly przedstawiane
przed obowiq4rwaniem uchwaty.

Pani Polcikiewicz zapytal4 czybgdzie musiala czs,kaó nastEpne 6 lat.
Przewodnicz4cy obrad powiedzial, 2e ma nadziejE, ü takqdeklaracjg do bud2rctu zloLy

Naczelnik Wydziatu Geodezji i Gospodarki Crn¡ntami, co Naczelnik Meresiriska potwierdztla.
Naczelnik Treliúski powiedzial, 2e grunt bqdzie nabfy na podstawie operatu

finansowego.
Pani Irena Myszkowska przedstawila swojq sprawQ: ma I grupg inwalidzkq od 19 lat

stara siq o mieszkanie, którego dla niej nie ma. Jej dokumenty s4 odrzrcane. Ma chory
krEgoslup, odklejon4 siatkówkg, astmE i potrzebuje wygodnego mieszkania w bloku.

Przewodnicz4cy obrad powiedzial, 2e Pani Myszkowska zdaje sobie sprawE ztego,2e
mieszkaú nie ma" a je2eli co5 jest z zasoMw odzyskanych, to kolejka jest dluga. Pani
Myszkowska twierdzi, 2e wlaÉcicielem mieszkania, w którym mieszka nie jest osoba
prywatna i gmina moglaby je zagospodarowaó w sytuacji, gdyby ztego mieszkania wyszla.

Naczelnik Wydziatu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Pani Barbara
Blaszkiewicz wyjaSnila, 2e wla5ciciel mieszkania ma akt notarialny i gmina nie mo2e nim
dysponowaó. Pani Myszkowska zajmuje mieszkanie o powierzchni 30 m2. W mieszJ<aniu jest
woda" nie ma odplywy, poniewaZ kiedy wlaSciciel chcial zainstalowaó odplyw, Pani
Myszkowska nie zgodzila siq. Kiedy pracownicy ZBl[{ chcieli to zrobió równieZ siE nie
zgodzi4q bo chciala iSó do bloku. Pani Myszkowska miala kilka propozycji: w bloku
wojskowyrn" na ul. KoÉcielnej, ul. Piastowskiej. Zawsze odmawial4 bo chce i6ti do bloku.

. Pani Myszkowska wyjaSnila" 2e mieszkanie w bloku wojskowym mialo powierzchnig
19 m' i bylo bez kuchni; wngka kuchenna byla przy ubikacji. Tego mieszkania nie mogla
przyjqó.Trza lata stara siq o mieszkanie na ul. I I Listopadq ale zostalo prryzn ne zdrowym
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ludziom. Pani Blaszkiewicz powiedzial4 2e Pani Cofor jest zarz4dcq mieszkani4 w którym
mieszka Pani Myszkowska i dawala do tego mieszkania 4 osoby.

Radna Janina Szreniawa powiedziala, i2 uwui4 2e nie ma z czego robió problemu
inaleLry tej kobiecie mieszkanie zanienió.

Przewodnicz4cy obrad poprosil o skierowanie sprawy na Komisjg BudZetu.
Przewodnicz4cy Komisji Bud2etu Pan Tomasz Baranski powiedzial,2e przsdstawione

wnioski Komisja opiniuje, a decyzje podejmuje Zarzyd Miejskl dopilnuje, aby wnioski byly
rozpatrywane, ale decyzje rne zalei4od niego.

Radny Ryszard Pacanowski poprosil o przedstawianie kierowników i naczelników,
aby radni mieli mo2liwoóó poznaó ich.

Burmistrz Leszek Kapcia przeprosil za niedopehrienie tego i przedstawil Kierownika
ZakladuWodoci4gówiKarm'liz.acjiPanaZbignrewaLato.

Burmistrz Leszek Kapcia zaprosil wszystkich na godzinp 1600 w niedzielg na stadion
Naprzodu, gdzie odbEdzie siE mecz samorz4dowców; zaprosil równie2 na obchody Swigta3
Maja i poprosil poczet sztandarowy o wzigcie udzialu. Zgodnie z planem o godzinie 9*
odbqdzie sip prezentacjapocztów sztandarolyych, nastqpnie msza i przemarsz pod pomnik.

Naczelnik Wydziatu OSwiaty, Kultury i Sporru Pan Maciej KoSmider zaprosil do
wzigcia udzialu w I I przeglqdzie zespolów dzieciEcych w Domu Kultury; zaprosil równieZ na
obchody Swigta 3 Maja.

Ad.23.
Ze wzglgdu na wyczerpanie porz4dku obrad Przewodnicryúy obrad Tadeusz Sopel,

o godzinie 1240 zamknú obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

Sebetarz obrad

El2bieta Wiíniewska

Protokolowala
- - 7  - >  l

J- ú).rot;sún
Teresa Borowskn Wi c epr zewo dni c zqcy Rady Mi ej s kiej

w Jqdrzejowie

Tadeusz Sopel


